
Folketingets Boligudvalg

Dato: 18. januar 2010

Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 11. december 

2009 følger hermed Indenrigs- og Socialministerens endelige svar på 

spørgsmål nr. 102 (BOU Alm. del).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål nr. 102:

” Har ministeren en strategi for at gøre udsatte boligområder til velfungeren-

de boligområder? Herunder, hvornår ministeren i så fald vurderer, at vi ikke 

længere har udsatte boligområder i Danmark?”

Svar:

Problemerne med udsatte boligområder kan kun løses lokalt. Derfor er rege-

ringens strategi, for at gøre udsatte boligområder velfungerende, at sikre 

gode rammer for den lokale indsats. Det har regeringen arbejdet på siden 

dens tiltrædelse, jf. svaret på spørgsmål 87, 88, 89, 91 og 95.

Problemerne i udsatte boligområder kan ikke løses hurtigt gennem enkle 

tiltag. Det kræver et langt sejt træk at forbedre forholdene i vores udsatte 

boligområder. Det er regeringen, kommuner og boligorganisationer godt i 

gang med. Men det er ikke muligt at sætte en tidsfrist på, hvornår der ikke 

længere er udsatte boligområder i Danmark.
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